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Referat 
Skolebestyrelsesmøde 

Herlev 
Kommune 

 
Herlev Byskole 
Engskolevej 1 
2730 Herlev 

Telefon 

Herlev Byskole 
 

Telefa
x 

44 52 56 26 
 

44 92 09 61 

 
 

Dato 15.marts 2022  Skrevet af 
 HE/ CL / SB-møde 35 

 

Den 24.marts 2022 

kl. 18.00 – 21.00– AFDELING ELV – Personalerummet. 

Deltagere, Skolebestyrelse. 
 

Forældre: Christina Luthi, Jakob Skov Nielsen, Kim Kjellberg, Kim 
Rosenberg, Morten Nielsen, Thomas Seiger Behrens 
Kommunalbestyrelsens repræsentant: Betina Skovby 

 
Skolens ledelse: Helle Seliger og Line B Pedersen 

Medarbejderrepræsentanter: Asbjørn Reffstrup og Dorthe Holst 

Elevrådsrepræsentanter: Jenna Hamedy og Iben Petersen 

Mødeleder: Christina 
Luthi  
Referent: Line B 
Pedersen  
Ordstyrer: Asbjørn 
Reffstrup 
 

 
 

Punkt Uddybende kommentarer Referat 

 
Trafikforholdene på 
Herlev Byskole 
 

Trafik og Miljø er gæster - repræsenteret ved 
Helle Lagersted Jørgensen og Søren Nielsen.  
Spørgsmål og dialog- Hvorledes finder vi en god 
løsning på en sikker skolevej til henholdsvis Eng 
og Elv? 

ENG: Der er afsat 
penge til en ”Kys og 
Kør” plads. Den 
anlægges så den er 
færdig efter 
sommerferien.  
Det er besluttet at 
man vil lave en 
kampagne. Der skal 
ske en 
adfærdsændring.  
Det er muligt at 
parkere ovre ved 
rådhuset om 
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morgenen. Der er 
forslag om en gå-
bus.  
Trafikken er fortsat 
stor ved afd. Eng. 
Selvom den tunge 
trafik er blevet mindre 
i tidsrummet 7.45-
8.15 
Der er ikke penge til 
en trafikregulering pt. 
Forslag om at lave 
chikaner fx 
betonklodser, så 
forældre ikke kan 
sætte børn af på 
vejstrækningen. 
Kunne man arbejde 
med en forskudt 
start? 
ELV:  
Hvordan får vi 
forældrene til at 
anvende 
parkeringspladsen 
ved B73. 
Forældrene ser ikke 
skiltningen og 
zoneskiltene står for 
langt væk for at 
politiet kan skride ind. 
Vi kunne lave en 
kampagne, når 1. 
maj-børnene starter 
ift. at bruge 
parkeringsmuligheder
ne ved B73. 
 

Sandwich/salat 
& 
Kommunikations-
strategi  

Hvilken strategi går skolebestyrelsen med mht. 
sikker trafik? 

Happening ved 1. 
majbørnenes start på 
elv.  
Eng: vi ønsker 
midlertidige 
chikaner/betonklodse
r langs vejen. 
Bannere? 
Hvad skal vi skubbe 
på politisk? 
Fodgængerfelt på elv 
og lysregulering ved 
eng? 
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Forældre og skole 
Skolebestyrelsesvalg  

Proces for valg af skolebestyrelse. Jf. bilag 
 
Planlægning af opstillingsmødet den 5.april 
2022, herunder arbejdet med 
udviklingsplanen. 
Hvem fra nuværende bestyrelse ønsker at 
genopstille? 
Planlægning af valgproces frem til valget i 
maj.  

Helle orienterede om 
opstillingsmøde og 
procedure for valget. 
Vi giver mulighed for 
at møde den nye 
skoleleder, høre om 
trafik og 
udviklingsplanen vil 
blive drøftet. Evt. 
makerspace 
Hvem genopstiller fra 
nuværende SB? 
Christina Lüthi, 
Morten,  
 

Forældre og skole 
Ny skoleleder 

Ny skoleleder på HBS 
Ved: Morten, Jakob og Helle 
 
 

Dorthe Alvang starter 
som skoleleder 1.4.  

Forældre og skole  
Princip for SFO/KLUB 

Princip for SFO/klub – til godkendelse 
Oplæg ved ledelsen 

Princippet blev godkendt 
og vil blive præsenteret for 
personalet 

Forældre og skole 
Ukrainske flygtninge i 
Herlev- og børnenes 
skolegang 
 

Hvilken strategi og planlægning ligger til grund for 
modtagelsen af flygtninge i Herlev/HBS 
Ved Helle 
 

Der etableres et 
velkomsthus hvor børn, 
mødre og bedstemødre 
kan komme. Her vil 
familierne blive hjulpet og 
screenet ift. traumatisering 
mv. Der vil desuden 
tilbydes DSA (dansk som 
andetsprog) undervisning 
og senere vil børnene blive 
udsluset til folkeskolerne. 

Orientering fra 
elevrådet 

 
 
 

Cykeludfordring på Eng 
hvor elever fra de små 
klasser leger med cyklerne 
og vælter dem.  
Lærere og pædagoger må 
have en skærpet 
opmærksomhed på 
problematikken i 
klasserne. 
Eleverne ønsker et øget 
tilsyn i området. Ønske om 
at sprede cykelstativer op 
ved stakittet ved fagfløjen. 

Orientering fra formand  
 
 
 

Christina sender oplæg ud 
ift. opstillingsmødet 

Orientering fra 
skoleledelse 

Byggeri 
Kapacitet 
Skoleårets planlægning 

Fagfløjen frigives ca. 1.5. 
Daginstitutionen skulle 
også blive klar 
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KL- partnerskab- Kvalitet i SFO og KLUB 
 
 
 
 
 

Vi er udfordret på 
kapaciteten men kan klare 
den næste år ved at 
inddrage fællesområde til 
klasselokale. Der 
udarbejdes en 
kapacitetsanalyse. 
Vores læseskole udvides 
til at dække fra 4.-9.kl. 
Vi er indgået i et KL 
partnerskab vedr. Kvalitet i 
Sfo og Klub sammen med 
de andre skoler i 
kommunen. 
Vi har startet 
brobygningsarbejdet op 
omkring 6.kl.  

Orientering fra 
medarbejdere 

 
 
 
 

Vi er i gang med at 
implementere 
arbejdstidsaftalen A20 
med ledelse og forvaltning. 

Orientering fra 
skolerådet 
 
 
 

 
 
 

 

Der er skolerådsmøde 
samme dag som 
opstillingsmødet d. 5.4. 

Med venlig hilsen 
Christina og Helle  
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